
 
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD DELNICE 
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-06/14-01/01 
URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-53 
Delnice, 21. srpnja 2014. 
 
 
 

Z A P I S N I K 
s 53. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 21. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački 
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Irena Vučenik Šostik, direktorica 
Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikola 
Muvrin, direktor  “Risnjak-Delnice” d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričale: Katarina Mihelčić i Zvezana Jerković. 
  
PLANSKI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Napravit će se i poslati Ministarstvu financija Polugodišnje izvješće o nepravilnostima. 
- Obavljat će se kontinuirane aktivnosti koje traju tijekom kolovoza, a vezane su za rebalans 

proračuna, postupak javne nabave za zaduženje odnosno nabavku financijskih sredstava za 
Supilovu ulicu. Obzirom da se još nemamo povratnu informaciju Ministarstva financija o 
onome što nas čeka u sljedećoj godini krenut ćemo s tehničkim aktivnostima. 

- Kontinuirano se radi na provođenju otvorenog postupka javne nabave vezano za radove na 
fontani i cvjetnjaku na trgu. 

- Izvršit će se objava u elektroničkom oglasniku Narodnih novina.  
- Obavit će se završne radnje na osiguranju imovine. 
- Izvršit će se obračun za volontere za lipanj. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Tjedan će biti obilježen uvođenjem novih knjiga. 
- U planu su dva susreta s dobavljačima. 
- Pripremit će se dvije radio emisije.  
- Danas i sutra više aktivnosti biti će vezanih uz gostovanje Aleksandra Stankovića. 
- Dogovor s dogradonačelnicom u vezi 140. obljetnice odnosno promocije knjige Povijesna 

šetnja Delnicama. 
- Upotpunjavati će se mrežna stranica Knjižnice.  



DAVORKA GRGURIĆ 
- Ulica A. G. Matoša je asfaltirana, danas se dogovara izvedba horizontalne i vertikalne 

signalizacije te uređenje okoliša. 
- Danas ide priprema za asfaltiranje oko mrtvačnice Kuželj.  
- Redovite aktivnosti vezane uz radove na Supilovoj ulici.  
- Što se tiče čišćenja deponija na barutani potrebno je vidjeti da li Sović laz može primiti tolike 

količine smeća. 
- S izvođačem treba napraviti sastanak vezano za priključak na kanalizaciju Radničkog doma. 

Tehničko rješenje i prijedlog troškovnika napravit će Komunalac.  
- Kontinuirani poslovi vezani uz naknade za nezakonito izgrađene zgrade, komunalni doprinos 

i posebne uvjete gradnje. 
- Prometno i komunalno redarstvo obavlja poslove iz svoje nadležnosti, ovoga tjedna slati će se 

rješenja i nalozi za micanje drva s javnih površina.  
- Redovito se vrši kontrola rada Risnjaka. 
- Prijedlog za obnovu postupka za 6 Rješenja za komunalnu naknadu za Ministarstvo obrane. 

Jedinstveni upravni odjel donijet će Rješenja o odbacivanju zahtjeva za obnovu postupka 
zbog nepravodobnosti podnošenja zahtjeva od strane MORH-a. Prema našem mišljenju rok 
za podnošenje zahtjeva bio je 30 dana od dana stupanja na snagu Zakona o upravljanju 
imovinom u vlasništvu RH, odnosno od 30. srpnja 2013. godine. Tomislav Mrle mišljenja je 
da se radi o nadležnosti Županije. Gradonačelnik navodi da sve radnje treba usmjeriti ka 
onome što nam najviše ide u korist. Pravni osnov postoji i on je neupitan. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Ovaj tjedan naglasak će biti na uređenju Lučica. 
- Nabavljena je rotaciona kosilica za brže održavanje parkova i zelenih površina. 
- Uređen je prostor zasađen lavandom. 
- U planu je, u suradnji s JVP, rušenje jelki na prolazu pokraj Elektromaterijala.  
- Nabavljene su stolice za mrtvačnicu u Kuželju.  
- Pojavio se problem s premještanjem panoa za potrebe Kotar festa. Naime, pano je velik a 

njegovo rastavljanje iziskuje puno vremena. 
- Što se tiče Radničkog doma skela je skinuta, ograda je pri dovršetku i  čeka se montaža slova.  
- Radi se na redovitom čišćenju površina. 
- Obavljen je dogovor s gospodinom Deranjom koji će krenuti s košnjom Delnica i brodske 

doline.  
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Danas je 4. sjednica Turističkog vijeća. 
- Obzirom na veće količine info materijala bit će nužno urediti skladište. 
- Održat će se sastanak s računovodstvom kako bi se dobila slika poslovanja za 1-6 mjesec. 
- Obavijestit ćemo i podsjetiti TV kuće i druge medije vezano za održavanje 3. Kotar festa. 
- Potrebno je servisirati akumulatore teleskopa na Petehovcu. 
- Obzirom na početak orijentacijskog takmičenja očekuje se veća posjeta info punkta te 

pojačana komunikacija sa strancima. 
- Fokusirat ćemo se na organizaciju „Šetnje parkom“ za 2. 8. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- U petak je bila tehnička intervencija radi prometne nezgode kod Donje Dobre. 
- Kroz tjedan će se raditi na uređenju garažnog prostora. 
- Dan tehnike je pekom. 
- Danas će biti servisiran kamion. 
- Sjednica Upravno vijeće se planira za 24. 7. s temom izmjene Statuta. 



DARIO MEDVEDEC 
- Prošlog tjedna ugošćeni su biciklisti, a GSC je pomogao u organizaciji noćnog polumaratona 

u Brodu na Kupi.  
- Sve je dogovoreno za provođenje manifestacije Kotar festa, osigurana su i dežurstva. 
- U srijedu organiziramo 2. karaoke party u caffe baru na bazenu. 
- U sklopu manifestacije „Šetnja parkom“ organiziramo turnir u tenisu u smislu retro stila 70-  

80 godina. Najavljeno je nekoliko igrača.  
- Kadetska rukometna reprezentacija je do 23. 7. u Delnicama na pripremama, jako su 

zadovoljni i iznenađeni uvjetima koje daju Delnice. U tom smislu očekuje posjet predsjednika 
Rukometnog saveza kako bi se dogovorili daljnji kontakti u cilju dovođenja što više 
rukometnih ekipa.   

- Radit će se na realizaciji inline hokeja. 
- Na upit gradonačelnika kakva je komunikacija s Olimpijskim odborom, navodi da se povezao 

s nekim ljudima kojima će ponuditi naše sadržaje, konkretnije informacije očekuje početkom 
rujna. 

- Geodezija za igralište je gotova, a snimljena je i sportska dvorana. Obavljaju se kontakti s 
predstavnicima atletičara a uspostavit će se i suradnja s Arhitektonskim fakultetom kako bi se 
dobila najoptimalnija rješenja. Što se tiče Kuglane, nabavljen je spisak firmi a vezano uz 
prijavu na Fond. Gradonačelnik navodi da treba vidjeti što s ogromnim staklenim stijenama 
koje su vrlo hladne, a treba vidjeti i koliko je moguća energetska učinkovitost odnosno 
obnovljivi izvori energije u vidu solarne elektrane u vezi grijanja i tople vode. Dario 
Medvedec navodi da direktno svjetlo u sportskim borilištima smeta. Time što bi se smanjila 
količina otvora dobila bi se bolja izolacija. No, potrebno je sačiniti strategiju svih  sportskih 
objekata, a zatvaranjem klizališta ostvarit će se i drugačiji energetski uvjeti. 

 
TOMISLAV MRLE 
- Napravljeni su dopisi prema školama i vrtiću vezano uz novu Odluku o socijalnoj skrbi. 
- Održat će se sjednica Socijalnog vijeća nakon čega slijedi izrada zapisnika, dopisa i rješenja. 
- Odrađuju se poslovi vezani uz imovinsko pravne poslove. 
- Potrebno je kontaktirati s Komunalnim gospodarstvom u Zagrebu, a vezano uz stan iza pok. 

Polića.  
- Nakon sjednice Gradskog vijeća potrebno je provesti akte koji su doneseni, proslijediti ih na 

objavu i nadležnim tijelima, izraditi izvadak iz zapisnika i zapisnik.  
- Očekuje se odobrenje za stručno osposobljavanje kako bi se mogli sklopiti ugovori.  
- Za sutra je zakazan sastanak s odvjetnikom Pintarom vezano uz provođenje izvršnog rješenja 

o povratu zemljišta u Gustom Lazu.  
- Misleći da se radi o prometu nekretnina, Porezna uprava naplatila je Udruzi umirovljenika 

iznos od 35.000 kuna, te je potrebno napraviti žalbu. Naime, Udruga umirovljenika ima 
prostor na koji se 2009. godine upisala RH što je kasnije osporeno. Udruga umirovljenika 
vlasnik je tog prostora.  

- Odvjetniku Pintaru predati će se akti vezani uz imovinu iza pok. gospođe Ofak.  
- Vezano uz ravnopravnost spolova navodi da je gospođa Irena Vučenik Šostik napravila 

prijavu koja je poslana u ured u Pariz pa u Brisel. Prvi smo u RH koji smo potpisali povelju.  
 
 
 
Dovršeno u 9,10 
 
 
Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur.  


